
ODGOVORI NA 
POBUDE IN VPRAŠANJA   
OBČINSKIH SVETNIKOV 

podana na 16. redni seji  
Občinskega sveta Občine Prevalje dne 13.12.2012: 

 
 
MAKS PUČELJ 
 

VPRAŠANJE: Krajan bi rad gradil na Malineku in ga zanima glede zazidave stanovanjske hiše ter 

koliko časa bo še potrebno čakati na OPN in ali je mogoče, da občina to sama uredi? 

ODGOVOR:. Če gre za stanovanjsko hišo, katere gradnja je zajeta v OPPN Malinek – Dolga brda, 

je le ta že sprejet ter objavljen v uradnem glasilu. Če pa gre za gradnjo objekta, ki bo možen zaradi 

spremembe zajetem v Občinskem prostorskem načrtu občine Prevalje, je predlog v mnenjih ter v 

usklajevanju na resornih ministrstvih, sprejem je predviden v tem letu – odvisno od  potrebnega 

časa za usklajevanja. 

Pripravila: Eva Jeromel, svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo         

 

VPRAŠANJE: Cesta »Spuk« še vedno ni realizirana. Odprti sta tudi dve gradbišči na odseku Pik ter 

postajališče »pri Kompasu«. 

ODGOVOR:. Ceste bodo realizirane takoj spomladi. Letos nas je prehitela zmrzal. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 
 
BERNARD PAČNIK 
 

VPRAŠANJE: Zanima ga, ali bo Papir servis d.o.o., Ljubljana potreboval soglasje občinskega sveta 

za nov način obratovanja. 

ODGOVOR:. Družba Papir servis d.o.o. ne bo potrebovala soglasja Občine Prevalje za nov način 
obratovanja, kar smo preverili na Upravni enoti Ravne na Koroškem v zvezi z postopkom za 
pridobitev uporabnega dovoljenja ter na Agenciji RS za varstvo okolja v zvezi s postopkom za 
pridobitev okoljevarstvenega dovoljenja. 

Pripravila: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopravne zadeve        

 
 

VPRAŠANJE: Na podlagi govoric med občani sprašuje glede poslovanja Doma starejših občanov 

Na fari z zasebno koroško lekarno. Odgovor želi v pisni obliki. Zanima ga tudi poslovanje Doma 

starejših občanov z javnim zavodom Koroška lekarna. 

ODGOVOR:. Odgovor je podal Dom starejših občanov na Farni na Prevaljah, kakor sledi: 



 
 
 



 

 
 



POBUDA: Opominja na vsebnost svinca v tleh na Prevaljah ter da se o tem daje premalo poudarka 

ter da bi bilo nujno opraviti ustrezne preiskave in meritve, saj nam za takšno stvar ne bi smelo biti 

vseeno. 

ODGOVOR:. Odgovor na to vprašanje je bilo podano na 15. redni seji Občinskega sveta Občine 
Prevalje dne 04.10.2012, kakor sledi: 

»Prvi dopis Inšpektoratu RS za okolje je bil poslan v marcu 2007. Istočasno je bilo o problemu 
obveščeno tudi ministrstvo za okolje. 19.06. 2007 je v zadevi mivke in prašenja bil opravljen pregled 
inšpektorja za okolje in inšpektorja za železniški promet. V poročilu z dne 20.07. je tudi navedeno, da je 
bila opravljena analiza mivke na ZASG-u in da vsebnosti težkih kovin; kadmija in svinca niso 
prekoračene.  
V letih 2007 do 2008 obstaja 23 različnih dokumentov v zvezi s to problematiko. 11.07. je Občina 
prejela odgovor na zahtevo o ureditvi problema S prašenjem mivke tudi obljubo, da bodo pri pripravi 
programa sanacije upoštevali tudi potrebo po sanaciji področja na žel.postaji Prevalje po opravljenih 
meritvah vsebnosti težkih kovin v prašnih usedlinah. Obljubljena je bila tudi nakup in namestitev 
merilne naprave za prah (svinec). V sodelovanju z Zavodom za zdravstveno varstvo je bil pripravljen 
program raziskav  vendar več informacij o nadaljevanju v spisu ni zaslediti. Vsekakor analize, ki jih je 
neuradno opravil g. Šumah  v laboratoriju v Žel. Ravne, kažejo, da je vsebnost težkih kovin v tleh in v 
cestnem prahu kritična.  Zadnji dopis je bil na Ministrstvo za okolje posla 11. julija 2008. Odgovora 
verjetno nismo prejeli.« 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik 

FRANC JURIČAN 

VPRAŠANJE: Opozarja na nadstrešek pri zdravstvenem domu. Izraža nestrinjanje, saj se izvedba 

prenaša v leto 2015. Meni, da bi morala biti občinska uprava toliko fleksibilna ter najti ustrezno 

rešitev 

ODGOVOR:. Kot je že bil podan odgovor na pobudo, podano na 15. seji OS v mesecu oktobru 2012, 
si bo občina skupaj z Zdravstvenim domom Ravne na Koroškem prizadevala najti rešitev za ureditev 
nadstreška nad  vhodom v Zdravstveno postajo Prevalje. Investicija glede na ostale investicije v občini, 
ki jih je potrebno zaključiti v letu 2013, še ne bo realizirana v tem letu. 

Pripravila: Marija Orešnik, višja svetovalka za družbene dejavnosti in splošno gospodarske zadeve 

VPRAŠANJE: Želi pisni odgovor, kdaj ter kdo je na zadnje meril stopnjo onesnaženosti na 

Prevaljah. 

ODGOVOR: Odgovor smo posredovali na ministrstvo za kmetijstvo in okolje.  Po prejemu odgovora 
ga bomo posredovali svetnikom. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik 

VPRAŠANJE: Zanima ga tudi, kako se odvijajo zadeve za območje bivše Palome. 

ODGOVOR:. Upravna enota Ravne na Koroškem je dne 12.11.2012 izdala gradbeno dovoljenje št. 
351-144/2012-0302-21 družbi Papir servis, d.o.o., Pod ježami 3, Ljubljana za spremembo namembnosti 
dela obstoječega objekta za proizvodnjo lesovine v prostor za zbiranje in skladiščenje ločenih frakcij 
odpadkov – zbirni center skupne maksimalne dnevne kapacitete 53 ton na zemljišču parc. št. 106 k.o. 
Farna vas. Drugih podatkov nimamo. 

Pripravila: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopravne zadeve 

VPRAŠANJE: Na fari bi naj še vedno kurili na bivši žagi. Ali to drži? 



ODGOVOR:. Vprašanje smo posredovali na podjetje Lesna, vendar odgovora do sedaj še nismo 

prejeli. Takoj po prejemu le-tega, vam ga bomo posredovali. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 

VPRAŠANJE: Pot iz Fare proti krožišču je po trenutni rešitvi neugodna. 

ODGOVOR:. Župan takoj odgovori, da so pripravljene spremembe, saj so že sami ugotovili, da 

trenutna rešitev ni ustrezna 

 
 
JURE PENEC 
 

VPRAŠANJE: Kdaj lahko krajani Breznice in Suhega vrha pričakujejo nadaljnje aktivnosti na 

odseku ceste Prevalje - Godčeva ravna. Leta 2006 se je zaključila faza do odcepa za Brinjevo goro. 

Pogodba, s katero se je ta cesta gradila, daje tudi pričakovanja po nadaljevanju 

ODGOVOR:. V letu 2012 je bila planirana izgradnja ceste Brložnik – Lagoja ter na Lešah do 

leških cerkva. Ker vlada ni izdala sklepov so te investicije ostale za leto 2013. Pa še tu smo lahko 

prijavili le en infrastrukturni objekt , to je cesta Brložnik – Lagoja. V letu 2012 smo pridobili 

projekte za cesto Holmec – Ling; del te ceste bomo v izvajanje prijavili že letos, če bo le razpis. V 

letu 2013 bomo pristopili k projektiranju ceste na Zagrad od kapelice do – Alekarja ter rešili 

premoženjsko pravna razmerja z lastniki za nadaljevanje ceste Suhi vrh priti Godčevi ravni. Vse pa 

je odvisno od razpisov, ki jih obljublja oblast. Skupaj z Občino Mežica pa bi v letu 2013  morali 

poiskati možnost skupne  kandidature za povezovalno turistično cesto Mežica – Volinjak – leške 

cerkve, ki imajo več možnosti pri pridobivanju sredstev, za kar pa moramo še pridobiti projektno 

dokumentacijo. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 
 
MARJAN SONJAK 
 

VPRAŠANJE: Zanima ga, zakaj se pristojne službe, ko so potrebne, ne oglašajo - npr. v primeru 

poledice 

ODGOVOR:. Za potrebo zimske službe ima JKP Log d.o.o. aktiviran dežurni telefon, na katerega 

je dosegljiv dežurni delavec 24 ur na dan. Številka je 041 636 056. Za odgovor na vprašanje Zakaj 

se niso oglasili, bi bilo potrebno vedeti;  kdaj so klicali in na katero telefonsko številko. 

Pripravila: Bernarda GRADIŠNIK, višja svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo 

 

 
HEDVIKA GORENŠEK 
 

VPRAŠANJE: Krajani Leš že dlje časa opažajo, da je voda na Lešah precej klorirana, kar se močno 

pozna na okusu in vonju 

ODGOVOR:. Voda na Lešah se klorira. Na zajetju Kresnik ima JKP Log  nameščen plinski 

klorinator. Voda se stalno klorira in je vsebnost klora v vodi odvisna tudi od same kvalitete vode. 

Če je slučajno mikrobiološko slabše kakovosti, se ga porabi več kakor ob normalnem stanju. Klor 

JKP Log d.o.o. redno tedensko kontrolira in tudi zapisuje v tedenske nadzorne liste. Vsebnosti se 

gibljejo od 0,1-0,5 mg/l vode. Bolj kot gre proti vsebnosti 0,5 (kar je še dovoljena meja), bolj ima 

voda okus po kloru, predvsem zjutraj, ko voda čez noč stoji v ceveh. Imeli pa so že primer, ko je 

zatajila dozirna črpalka in je bila vsebnost klora res previsoka. Ob vsakem klicu strank nemudoma 



odreagirajo in naredijo kontrolo in meritve. Takšen primer je bil tudi med decembrskimi prazniki, 

ko so takoj odreagirali na klic občana iz Leš. Dežurni vodovodar je pri sosedu izmeril vsebnost 

klora, ki je bila v dovoljenih mejah in sicer 0,31 mg/l vode. Občasne kontrole vsebnosti klora izvaja 

za JKP Log d.o.o. tudi ZZV Ravne.  Žal se mora pitna voda, na osnovi Inšpekcijske odločbe 

Zdravstvenega inšpektorata-izpostava Dravograd, na Lešah stalno klorirati. 

Pripravila: Bernarda GRADIŠNIK, višja svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo     

 

VPRAŠANJE: Zanima jo glede svetlobnega parka, v kakšni fazi realizacije so zadeve?  

ODGOVORA:. Podžupanja Margareta Jukič razloži, da bo montiran konec decembra 2012. 

Kot je povedala podžupanja občine, je bila skladno s sklenjeno pogodbo z izbranim izvajalcem oprema 
dvorane Družbenega doma (svetlobni park) dobavljena in montirana v mesecu decembru lanskega leta. 

 Pripravila: Marija Orešnik, višja svetovalka za družbene dejavnosti in splošno gospodarske zadeve 

 

VPRAŠANJE: Opozori na problem ozvočenja na prireditvah v veliki dvorni Družbenega doma, saj 

je pogosto neprimerno in vsebina tako ne pride do izraza. 

ODGOVOR:. V predlogu  proračuna občine za leto 2013 so zagotovljena sredstva za nakup opreme 
(zvočnikov) za veliko dvorano Družbenega doma. 

Pripravila: Marija Orešnik, višja svetovalka za družbene dejavnosti in splošno gospodarske zadeve 

 

VPRAŠANJE: Glede vzdrževanja cest v zimskem času opozori, da je po cestah posipanega 

ogromno peska, ki kasneje zamaši odtočne kanale in jaške. Poziva, da se situacija reši s kakšnim 

drugim pristopom, kot nam je npr. znan iz Avstrije. 

ODGOVOR:. Drži, da je na cestah veliko posipnega materiala. Ta se sčisti konec zimske sezone. 

Prav tako je pomembno, da se sčistijo odtočni jaški oz. rešetke. Situacija se seveda lahko reši tudi z 

drugačnim pristopom, kar pa pomeni višje stroške vzdrževanja in hkrati prenova oz. zamenjava 

mehanizacije oz. dodatna nabava posipalcev za mokri posip. 

Bernarda GRADIŠNIK, višja svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo 

 

VPRAŠANJE: Ponovno opozori na nadstrešek v zdravstvenem domu. 

ODGOVOR:. Odgovor že podan pri prvem vprašanju, ki ga je zastavil g. Juričan. 

Pripravila: Marija Orešnik, višja svetovalka za družbene dejavnosti in splošno gospodarske zadeve 

 

VPRAŠANJE: Kdaj je predvideno dokončanje krožišča pri SPAR-u. -  

ODGOVOR:. Župan takoj odgovori, da so dela 10 dni v zamudi, ker so čakali na posebne cevi za 

plin, vzpostavljen je tudi dvosmerni promet. 

 
BOGDAN PUPAVAC 
 

VPRAŠANJE: Stanovalci ob Meži so opozorili, da, ko se bo krožišče pri SPAR-u končalo, se 

sanira tudi cesta ob Meži, saj se je zaradi delne preusmeritve prometa že precej poškodovala 

ODGOVOR:. Cesta se bo spomladi primerno uredila, kakšnih večjih posegov pa do izvedbe 

novega kolektorja ne bo, saj bo celotna cesta od Tratnika navzdol v času gradnje le tega prekopana 

in ponovno v celoti asfaltirana. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        


